
 

 

  

De Gemeenteraad van Wijchen 
 

 
Alcoholverbod 
 

 
 
 
Schriftelijke vraag van de fractie D66 
ingediend 31-05-2022 

 

Aanleiding: 

Via de media werd het ons duidelijk dat het college voornemens is om een alcoholverbod 

te introduceren in Wijchen. D66 Wijchen ziet voor deze wijziging van beleid geen 

aanleiding en zou graag willen weten wat de aanleiding was, waarom er nu al wordt 

afgeweken van het coalitieakkoord en wat de gevolgen zijn. 

 

Vragen: 

1. Wat is de aanleiding geweest om anders te gaan denken over het alcoholverbod? 

2. Hoeveel alcoholgerelateerde incidenten zijn er geweest waar niet ingegrepen kon 

worden op grond van openbaar dronkenschap? 

3. Hoe denkt het college om te gaan met straatbarbecues? Komt hiervoor een 

uitzonderingsprocedure? 

4. Vanwaar wordt er gedacht over het introduceren van een alcoholverbod in de 

volledige bebouwde kom? 

5. Is er voldoende capaciteit om een dergelijk verbod te handhaven? En zo niet, hoe 

wordt dit gehandhaafd en waar gaat deze extra handhaving ten koste van? 

6. In het coalitieakkoord is te lezen dat de gemeente uitgaat van vertrouwen en 

onnodige regels schrapt. Is het introduceren van een alcoholverbod in vrijwel de 

gehele bebouwde kom dan niet in strijd met dit coalitieakkoord? 
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